
            
 

 

 

VRAGENKWARTIER 
 
Indiener: B.R. Winters (BBB Berkelland) 
 
Datum indiening vraag: 14.01.2025 
 
 
                               
Raadsvergadering van: 14.01.2025 
 
Formulering: In Berkelland hadden we een mooi overzichtelijke afvalkalender. Maar voor 
2025 moet men het, net als met steeds meer, het op internet zoeken. Veel mensen 
vinden de weg hierin wel. Maar veel ook niet. Als we iets in Berkelland veranderen lijkt 
het ons gewenst dat er vooruitgang is. Dat men nu geen mooi overzichtelijke 
afvalkalender krijgt is zeker geen vooruitgang. Natuurlijk zal het een paar euro schelen, 
maar wat is verder de winst? Frustratie en irritatie. Er kan dan wel gebeld worden om een 
afvalkalender toegestuurd te krijgen. Maar het lijkt ons een betere service naar de 
inwoners toe dat de afvalkalender ook gewoon weer in de bus valt. Het is ook voor lang 
niet iedereen duidelijk wanneer het oud papier wordt opgehaald en hoe het werkt met het 
chemisch afval. Door het te ontzorgen in de vorm van een fysieke afvalkalender met alle 
informatie er correct op scheelt dit een hoop gedoe. 
 
 
Vraag: Wil het College ervoor zorgen dat elk huishouden alsnog een afvalkalender krijgt 
voor 2025 of dit voor 2026 weer instellen? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Toelichting: 
1. In het vragenkwartier kunnen vragen gesteld worden over onderwerpen die niet op 

de agenda staan.  
2. De vragen moeten 12 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend 

zijn. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. 

 
 
 
 


